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 Zasadnutie Výkonného výboru SGF 

5.9.2018, Bratislava 

Zápis č. 5 

 

 
Dátum: 5.9.2018, Bratislava 

Prítomní: Ján Novák, Stanislav Kútik, Martin Zvalo, Lucia Selecká, Silvia 

Rohlíčková 

Ospravedlnení: Oľga Kyselovičová, Diana Dobrucká,  

Prizvaní: Kristína Slivoňová, Katarína Krekáňová Peter Krištof – ospr. 

Zápis spracovala: Monika Šišková 

Skontroloval: Ján Novák  

 

Zasadnutie VV SGF otvoril prezident SGF Ján Novák.  

  

Program: 

1. Hodnotenie účasti na ME a MEJ mužov a žien v Glasgow 

2. Príprava na MS v ŠG mužov a žien v Dohe 

3. Príprava na MS MG v Sofii 

4. Kontrola zápisu a uznesení 

5. Čerpanie rozpočtu k 3.9.2018 

6. Detailný plán čerpania sekcií do konca roka 2018  

7. Vyhodnotenie účasti na EUROGYM 2018 v Liége a účasť na Golden Age Gym Festivale v Pesaro 

8. Ustanovenie komisie SGF k riešeniu disciplinárnych priestupkov 

9. Kategorizácia súťaží SGF – zjednotenie sekcií  

10. Schválenie rozpisov jesenných súťaží 

11. Kalendár 2019 

12. Nominácie 

13. Rôzne 

 

1. Hodnotenie účasti na ME a MEJ mužov a žien v Glasgow  

 

 ŠG ženy 

Krekáňová Hodnotiacu správu predložila písomne, tvorí prílohu zápisu 

 Predložila požiadavku na prítomnosť fyzioterapeuta na kontrolných 

zrazoch a požiadala o doplnenie výstroja pre reprezentantky o ¾ legíny a 

šľapky 

Kútik Podporil hodnotenie reprezentačnej trénerky 

Zvalo Pochválil prístup k príprave dievčat, ktoré sa pripravovali na 120% 

Šišková Počas ME chýbal v družstve kolektívny duch 

Novák Pozitívne zhodnotil výstroj pre reprezentáciu. Vyslovil návrh doplniť 

výstroj o rovnaké kufre.  

 Na ME nastali zmeny v ubytovaní, čo je neprípustné a požiadal, aby sa 

podobné veci už neopakovali. 

 Vyslovil tiež presvedčenie, že odchod pretekárok ihneď po kvalifikácii nie 

je dobrý, dievčatá mali aspoň jeden, dva dni ostať, aby videli súťaže. 

 Tieto ME boli prípravou na MS, ktoré nás čakajú v októbri 

 Je potrebné, aby dievčatá boli pod dohľadom fyzioterapeuta. Pre 

Bratislavu a Trnavu to je Zdenko Ďuriš, pre Banskú Bystricu a Detvu je 

potrebné sa spojiť s Duklou Banská Bystrica. 

 Skonštatoval, že zaostávame najmä v prostných, naše choreografie sú 

nemoderné. 
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Zvalo Pripomienkoval správu uverejnenú na web stránke SGF, kde pri jej čítaní 

boli pretekárky sklamané z hodnotenia ich výkonu prezidentom.  

 ŠG muži 

Zvalo Správy reprezentačného trénera Petra Krištofa za seniorov a Martina 

Zvala za juniorov boli predložené písomne a sú prílohou zápisu. 

 Michňák začal cvičiť celý viacboj, čo je veľmi pozitívne, na koni na šírku 

obsadil 13. miesto 

 Nemčovič zacvičil v rámci svojich možností výborne. 

Novák Je vynikajúce, že Michňák začal cvičiť celý 6-boj. Slávo bol pozvaný 

k prezidentovi na rozhovor týkajúci sa jeho ďalšej finančnej podpory zo 

SGF. 

 Nemčovič bol milým prekvapením na ME. 

 

 

2. Príprava a MS mužov a žien v Dohe  

 

Kútik Rámcový plán prípravy predložil písomne. 

Zvalo Cieľom pre Slavomíra Michňáka je zacvičiť 6-boj  a dosiahnuť čo najlepší 

výsledok na koni na šírku.  

 

 

3. Príprava a MS MG v Sofii  

 

Rohlíčková Ako prípravu máme sústredenie v Liptovskom Jáne a tiež SP v Kazani. 

 Dievčatá sa pripravujú veľmi zodpovedne a na MS máme v pláne 

štartovať ako družstvo. 

 

 

4. Kontrola zápisu a uznesení  

 

Šišková Zo SGF bola odoslaná žiadosť o zaradenie Slavomíra Michňáka na Duklu 

BB a tiež odporučenie SGF. 

Novák 

 

Barbora Mokošová sa doteraz nedostavila na jednanie s prezidentom SGF 

ohľadne zaradenia do NŠC. 

Zvalo Položil otázku, či by Mokošová mohla dostať finančnú podporu vo výške 

200,- EUR zo SGF v inej forme ako amatérska zmluva. 

Novák Odpovedal, že Mokošová bude mať podporu z NŠC ako profesionálny 

športovec a teda zo SGF už nemôže mať podporu ako amatérsky 

športovec. Momentálne inú formu podpory nevidí. 

U/17/2018 VV SGF ukladá predsedovi sekcie ŠG-Ž doriešiť problematiku 

s vyhlasovaním kategórie kadetiek Majstrovstvá SR a informovať 

o záveroch na ďalšom zasadnutí VV. 

Kútik Keďže sme nemali zasadnutie sekcie, táto úloha stále trvá 

U/12/2018 Schôdzka s trénermi RGCTM , potencionálnymi trénermi a predsedami 

sekcií sa uskutočnila 5.9. pred zasadnutím VV SGF. 

U/14/2018 Rozposlanie pozvánok na oslavy 100. výročia založenia ČSR - splnené  

U/15/2018 Zaslanie zoznamov navrhovaných pozvaných hostí členmi VV SGF – 

splnené čiastočne 

 

 

 

 



3 

 

5. Čerpanie rozpočtu k 3.9.2018 

 

Novák Informoval o čerpaní rozpočtu, ktoré je v súlade s plánom. 

Zostatky v rozpočtoch sekcií: 

ŠGM 35 000,- 

ŠGŽ  46 512,- 

MG  37 625,- 

ŠA    22 000,- 

GpV 21 000,- 

Dipl. 5 200,- 

 Problémom je čerpanie sekretariátu. Potrebný rozdiel bude doplatený 

z prevádzkového účtu. 

U/16/2018 VV SGF ukladá predsedom sekcií sledovať čerpanie rozpočtu a v prípade 

problémov upozorniť na to ekonómku SGF. 

T: priebežne                                                        Z: predsedovia sekcií 

Uznesenie trvá 

U/20/2018 VV SGF ukladá predsedom sekcií spracovať plán a čerpanie rozpočtu na 

rok 2019 

T: 7.11.2018                                                       Z: predsedovia sekcií                                       

U/21/2018 VV SGF ukladá prezidentovi SGF spracovať harmonogram prípravy 

rozpočtu na rok 2019 

T: 7.11.2018                                                        Z: Novák 

Novák Informoval o nástupe Miloša Tomáša na miesto generálneho riaditeľa 

sekcie športu na Ministerstve ŠVVaŠ SR 

 

6. Detailný plán čerpania sekcií do konca roka 2018 

 

Novák Predsedovia sekcií si splnili úlohu a predložili plán čerpania rozpočtu do 

konca roka S jednotlivými predsedami bol tento plán čerpania 

prerokovaný na základe požiadaviek. 

 

7. Vyhodnotenie účasti na Eurogym 2018 v Liége a na Golden Age Gym Festivale v Pesaro 

 

Šišková Správu z Eurogymu predložila písomne a tvorí prílohu zápisu. 

Novák Kladne sa vyjadril o reprezentácii našich skupín na tomto mládežníckom 

európskom festivale a najmä k vedeniu skupín ich vedúcimi.   

Šišková Golden Age Gym Festival zhodnotila ústne, písomná správa bude 

doplnená. Účasť na festivale 50+ zhodnotila ako veľmi úspešnú a všetky 

vystúpenia ako kvalitné. 

Novák Naša reprezentácia na Golden Age bola výborná, skupiny reprezentovali 

SGF a SR veľmi dôstojne.  

 

8. Ustanovenie komisie SGF k riešeniu disciplinárnych priestupkov 

 

Novák Na SGF bolo doručené vyjadrenie Disciplinárnej komisie SGF zo dňa 

19.4.2018 k odvolaniu sa Samuela Piaseckého k disciplinárnemu 

priestupku na ME v Berne 2016. 

U/22/2018 VV SGF v súlade s disciplinárnym poriadkom ustanovuje komisiu na 

riešenie disciplinárneho priestupku v zložení: 

Oľga Kyselovičová – predsedníčka 

Stanislav Kútik – člen 

Monika Šišková - člen 
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9. Kategorizácia súťaží SGF – zjednotenie sekcií 

 

Novák Bod je presunutý na ďalšie zasadnutie VV SGF 

 

10. Schválenie rozpisov jesenných súťaží 

 

Novák Rozpisy na jesenné súťaže sú priebežne spracovávané sekciami 

a organizátormi. 

U/23/2018 VV SGF schvaľuje nomináciu delegátov na súťaže v 2. polroku 

nasledovne: 

ŠG muži: 

10.11.018, Sl. pohár Košice – Jozef Dučák 

1.-2.12.2018, M SR Šamorín – Juraj Kremnický 

ŠG ženy: 

9.-10.10.2018, Sl. pohár Trnava – Stanislav Kútik 

23.-24.11.2018 – M SR Detva – Ján Novák 

1.12.2018 – Sl. pohár Nové Zámky – Kristína Slivoňová 

ŠA 

22.9.2018, Slovenský pohár Nové Zámky – Niki Szabóová 

10.11.2018, Pohár federácií Bratislava – Karina Danielová ( Silvia 

Rohlíčková) 

MG 

27.10.2018, M SR základný program Prešov – Kořínková 

1.12.2018, M SR spoločné skladby Liptovský Mikuláš – Lucia Selecká 

GpV 

13.10.2018, Festival gymnastiky a tanca Košice – Vladimír Káčer 

27.10.2018, Slovenský pohár C, Poprad – Andrea Žideková 

18.11.2018, M SR C Prievidza – Vladimír Káčer 

 

11. Kalendár 2019  

 

Novák Je potrebné začať intenzívne pracovať na kalendári súťaží na budúci rok. 

U/24/2018 VV SGF ukladá predsedom sekcií zaslať návrh termínovej listiny sekcií 

na rok 2019 M. Šiškovej 

Z: Predsedovia sekcií                                     T: čo najskôr 

Novák VZ SGF sa bude konať 23.3.2019 

Rohlíčková Sekcia MG bude mať nižší počet kôl Slovenského pohára – zníženie zo 4 

na 2 kolá 

 Dunajský pohár plánujeme uskutočniť 30.3.2019 

Kyselovičová Slovak Aerobic Open sa bude konať 7.-8.4.2019 v Bratislave Rača 

Šišková Seminár GpV máme naplánovaný a všetko je pripravené 15.-17.2.2019 

v Malinove. Ako zahraničný hosť bude člen komisie GpV FIG Araki 

Tatsuo z Japonska 

 Festival pohybových skladieb sa bude konať v Trnave 16.3.2019 

 

12. Nominácie 

 

 ŠG muži 

Sústredenie RD 

muži (presunuté 

z augusta), 11.-

14.10.2018 

Žiaci a juniori 

Nov./dec. Michňák, Nemčovič, Krištof, Zvalo,  
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Sústredenie GBR Mokošová - SOV 

Šalamúnov 

memoriál SLO, 

3 pretekári 

1T 

1R 

Memoriál Gajdoša, 

Brno,  

3 pretekári 

1T 

1R 
 GpV 

Vzdelávacie fórum 

a zasadnutie kom. 

FIG, 16.-

24.10.2018, 

Campinas / BRA 

Šišková 

Stret. FIG k úprave 

programu akadémie 

FIG, 22.-

23.11.2018, 

Lausanne 

Šišková 

Kongres FIG, 1.-

4.12.2018, 

Baku/AZE 

Novák, Šišková 

 MG 

GP Brno, 13.-

14.10.2018 

Pretekárky: Xénia Kilianová 

Kristína Semanová – mimo súťaž 

R: I. Motolíková 

T: Tatiana Motolíková, Ľubov Kilianová 

Tart Cup, 

12.10.2018 Brno 

Pretekárky: Petra Horváthová, Ingrid Valková 

R: I. Motolíková 

T: Tatiana Motolíková, Ľubov Kilianová 

UEG kemp, 1.-

6.7.2018 Obertraun / 

AUT 

Motolíková Ivana 

U/25/2018 V SGF schvaľuje predložené nominácie 

 

13. Rôzne 

 

Novák Je potrebné pripraviť návrh úprav Stanov SGF. Navrhol 3-člennú 

komisiu, ktorá bude na návrhu pracovať v zložení: Novák, Slivoňová, 

Šišková 

U/26/2018 VV SGF schvaľuje návrh prezidenta SGF Jána Nováka na zloženie 3-

člennje komisie na úpravu Stanov SGF v zložení: Novák, Slivoňová 

a Šišková. 

VV SGF zároveň poveruje Jána Nováka vypracovaním harmonogramu 

na prípravu nových Stanov SGF  

Z: Novák                                                            T: 7.11.2018 

Novák Informoval o zmene štruktúry Se SGF od 1.1.2019. Je vyhlásené 

výberové konanie na miesto organizačného pracovníka pre MG a ŠA. 

 Predložil prehľad registrácie členov k 1.9.2018, tabuľka tvorí prílohu 

zápisu. 

 Na vyhlásenie najlepších športovcov za rok 2018 je potrebné, aby 

predsedovia sekcií predložili návrhy 

U/27/2018 VV SGF ukladá predsedom sekcií predložiť návrhy na vyhlásenie 

športovcov za rok 2018 vo všetkých 3 vekových kategóriách. 
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Novák Navrhol vytvorenie TOP tímu SGF. Požiadal predsedov sekcií o návrhy. 

U/28/2018 VV SGF ukladá predsedom sekcií predložiť návrhy na vytvorenie TOP 

tímu SGF 

Z: predsedovia sekcii                                        T: 7.11.2018 

Novák Vyhodnotenie výsledkov a angažovanosti klubov za rok 2018 – je 

potrebné, aby pracovníčky zodpovedné za jednotlivé sekcie predložili 

podklady, aby mohli byť finančné prostriedky vyplatené klubom.  

U/29/2018 VV SGF ukladá Šiškovej, Rohlíčkovej a Barutovej spracovať podklady 

k vyhodnoteniu klubov.  

VV SGF schvaľuje finančnú čiastku vo výške 10 000,-EUR z rezervy 

SGF. 

Novák Informoval o postupujúcich prípravách na EYOF 2021 v Košiciach. 

S OV bolo na pôde SOV stretnutie, po ktorom sme zaslali požadované 

údaje do Košíc.  

Šišková Informovala o spolupráci s firmou Variaflex, ktorá nám spracováva 

dokumenty k GDPR. Zatiaľ nám spracovali prihlášku do klubov, ktorá je 

v súlade s novou legislatívou a tá bola rozposlaná na kluby. 

Rohlíčková Informovala o návrhu sekcie MG na zvýšenie štartovného na súťažiach 

z 10,-EUR na 20,-EUR. 

Novák Požiadal ostatné sekcie, aby tento návrh prediskutovali v svojich 

sekciách. 

Novák Informoval o doplnení výstroja o 2 tričká – 1 červenej a 1 modrej farby 

a o ruksaky. Tak ako ostatná výstroj, úhrada pôjde z rezervy. 

Zvalo Požiadal o zabezpečenia trénera zo zahraničia v rozsahu 2 x ročne na 1 

mesiac alebo na sústredenia po 10 dní. 

 Požiadal o uzatvorenie dohody s masérom a predĺženie dohody so 

psychológom pre Slavomíra Michňáka 

 Požiadal SGF o zistenie, aká je možnosť poistiť trénerov SGF cez zväz 

Novák Informoval o zámere požiadať ministerstvo školstva o investície 

v projekte na rok 2019 s nasledovnými prioritami: 

1. Mikrobus 

Požiadal sekcie o predloženie svojich požiadaviek na investície. 

Zvalo 1. Kôň na šírku Spieth 

2. Vrchný koberec na akrobatickú dráhu, 20mx2mx3cm 

3. Preskokový stôl Spieth 

4. Kladina Spieth soft (MS Stuttgart 2019) 

Všetko do telocvične Slávia UK BA 

Kútik 1. Akrobatický odrazový pás – pre UMB BB 

Novák Požiadal predsedov sekcií o návrhy na odmeny za ME v zmysle platných 

ekonomických smerníc. 

 

 

Ďalšie zasadnutie VV SGF sa uskutočnia 7.11.2018 o 15:00 v Bratislave. 

 

 

Prílohy k zasadnutiu VV SGF nájdete na: 

 

https://drive.google.com/drive/folders/1H4lkgBLZ_pn0XRg93uZR3ZvdjuGXw1EF?usp=sh

aring 

 

https://drive.google.com/drive/folders/1H4lkgBLZ_pn0XRg93uZR3ZvdjuGXw1EF?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1H4lkgBLZ_pn0XRg93uZR3ZvdjuGXw1EF?usp=sharing

